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類別
Event

地點
Venue

時間
Time

活動名稱
Title

展演單位
The Presenter

參加方式
Entry 

Method

展
覽
活
動

Exhibition Activities

第
1.2
展
覽
廳

Exhibition Room
 I.II

109/06/25（四）

109/09/06（日）

時尚藝見

FASHION × ILLUSTRATION

國立臺灣藝術教育館

National Taiwan Arts 
Education Center

TEL 	(02)2311-0574#241



109/09/11（五）

109/09/23（三）

中華民國第 51 屆世界兒童畫展

The 51th World School Children’s 
Art Exhibition Republic of China

中華民國兒童美術教育學會

Association for Education 
Through Art of the Republic 
of China

TEL 	(07)398-5529



109/09/26( 六 )

109/11/01（日）

文藝創作雙獎聯展—全國學生圖

畫書創作獎及教育部文藝創作獎

得獎作品展

The Winning Piece Exhibition of 
Two Art Awards – The Winning 
Piece Exhibition of the National 
Students' Picture Book Creation 
Award & MOE Literature and Arts 
Awards

國立臺灣藝術教育館

National Taiwan Arts 
Education Center

TEL 	�(02)2311-0574#233、
251



第
3
展
覽
廳

Exhibition Room
 III

109/08/12 （三）

109/09/02 （三）

旅．程—怡甄創作個展

Travel, Journey –Exhibition of Yi 
Zhen Chen

程怡甄

Elaine Cheng

TEL	�0958938878 


109/09/09（三）

109/10/06（二）

臺灣銀行藝術季—青年繪畫季特

展

Arts Festival, Bank of Taiwan 
– The Exhibition of Newly 
Emerging Artists

臺灣銀行股份有限公司

Bank Of Taiwan

TEL 	(02)2319-3954


美
學
空
間

Aesthetic Space

109/09/02（三）

109/09/29（二）

法音嘹嘹—謝銀吉個展

Mr. HSIEH,YIN-CHI’s solo 
exhibition

謝銀吉

HSIEH, YIN-CHI 

TEL 	(04)23385860


展演活動總表09 Exhibition & Performance Schedule

A 申請展活動  ACTIVITIES FROM EXHIBITION APPLICATIONO 本館主辦活動  ORGANIZER

1 展演活動總表  Schedule



類別
Event

地點
Venue

時間
Time

活動名稱
Title

展演單位
The Presenter

參加方式
Entry 

Method

演
藝
活
動

Perform
ance Activities

南
海
劇
場

N
an H

ai Theater

109/09/06（日）

14:30
切切分

Synco Synco

透鳴單簧管重奏團

TSCLE: Transparent Sonority 
Clarinet Ensemble

TEL 	(02)2624-1035

 /

$500
$800
$2000

109/09/20（日）

13:30

109 年度青少年勞動權益話劇

競賽

2020 Summer Achievements 
Show by IM International Musical 
Theater

臺北市政府勞動局

Department of Labor,Taipei 
City Government

新世紀公共事務有限公司

New Century Public Affairs 
Co., Ltd.

TEL 	(02)8787-1111#8227

109/09/27（日）

14:30
19:00

古典繞境．音樂旅行— 
全國學生音樂比賽亮點音樂會

A Classical Music Parade – A 
Music Journey – the Highlight 
Music Concert of the National 
Student Competition of Music

國立臺灣藝術教育館

National Taiwan Arts 
Education Center

TEL	(02)2311-0574#126

表列活動如因故更動時，本館將另行公告。 

If the above event(s), for any Force Majeure, is changed, please consider our center's announcement as the only principle.

	自由入場、自由參加、自由觀賞 Free Admission ｜  售票 Ticketing ｜ 兩廳院售票 ，TEL (02)3393-9888 

	 索票 Free Ticket

※ 入場須知 1. 劇場活動，請於演出前 30 分排隊入場。

2. 展覽時間 09:00 ～ 17:00，週一休館。
3. 本館展演活動若遇颱風來襲，將依人事行政總處公告異動，詳情請逕洽：(02)2311-057

  Entrance 
Guideline

1. Please line up at the entrance to the theater 30 minutes before the performance starts. 
2. Exhibition hours 09:00~17:00, Tuesday to Sunday. 
3.  If the typhoon warning issued, please refer to the Directorate-General of Personnel Administration's 

announcement or contact the Center at (02)2311-0574.

2Schedule  展演活動總表

封面：2020 年全國學生圖畫書創作獎 高中（職）組 陳可容、許佳欣 《阿公的藏寶圖》局部



本展作品依內涵分成「時尚  漫步」、「時尚  下一步」二

大展區，來自臺灣、日本、韓國、波蘭及美國等 9 位藝術

家與 4 個綠時尚品牌團隊，融合了繪畫、手稿、設計、服

飾、裝置、多媒體影音及科技互動等多元面向，匯集當代

各國不同領域之時尚藝術作品，激盪出的燦爛火花，異國

文化十足，令人玩味

This Exhibition works are displayed in two different areas, according to 

their contents -- Fashion and Wandering Around, and Fashion and the 

Next Step. Nine artists from Taiwan, Japan, Korea, Poland, and America 

and professional creative teams from four green-fashion brands have 

used elements such as paintings, sketches, designs, clothing, installations, 

multi-media, and interactive technology to create artworks of different art 

domains in various nations. These works collide to create beautiful sparks 

and add an intriguing sense of exoticism to the exhibition.

Przemek Sobocki 〈 Horoscope〉

09:00-17:00（週一休館） 第 1、2展覽廳

 時尚是反映當代文化思潮的一面鏡子，
 映照出人們對於美的定義與自我形象的主張。

玩藝玩 Play Art
設計你的第一張《立體文字卡》

3 展覽活動  Exhibition Activities  



第 1.2展覽廳 Exhibition Room I. II

109		  109

09.11 - 09.23
五 - 三∣週一休館 
09:00-17:00

自由觀賞

主辦單位∣ 中華民國兒童美術教育

學會 

	 TEL (07)398-5529

協辦單位∣國立臺灣藝術教育館

陳詩涵《坐車去郊遊》

中華民國第 51屆世界兒童畫展
The 51th World School Children’s Art Exhibition Republic of China

來自於世界 40 國及本國兒童繪畫作品，透過兒童畫筆，顯出各地不同

民俗文化與生活寫照。兒童運用自己的觀察與想像，自信、自發及自主

的表現，作品內涵呈現兒童真誠的心靈境界，真實的感受是藝術創作中

絢麗的世界，引人遐想，觸動內心的感動。

聚
焦
賞
析

世界兒童畫展扮演著國際間文化藝術交流、文化理解，為藝術教

育核心主軸之一，本活動透過兒童畫，傳達世界各國不同歷史文

化與背景，值得觀賞。不僅可以看到兒童純甄美感心靈所傳遞的

訊息，亦可帶給我們無限想像空間。

The exhibition includes paintings by children from 40 countries and 
Taiwan. Children show their folklore culture and lives via their paintings. 
These young artists created their paintings confidently, willingly and 
independently using their keen observation and imagination. Through 
these paintings, we get to see the innocent inner worlds of these children. 
True feelings are the most mesmerizing part of creating art because it 
leaves room for imagination and tugs at your heartstrings. 

Focus

This exhibition plays an important role for international cultural and art 
exchange; it facilitates the understanding of different cultures and is 
a core concept for art education. Through their paintings, we hope to 
spread the cultures, histories and backgrounds of various nations through 
Taiwan and it is worthwhile taking time to appreciate these paintings. 

玩藝玩 Play Art
設計你的第一張《立體文字卡》

玩藝玩 Play Art

活動地點｜國立臺灣藝術教育館 - 青時光。

報名人數｜正取 10 組、備取 5 組（額滿為止）

報名費用｜每組新臺幣 300 元，於報到當天繳交； 
 身心障礙者及低收入戶等學員則費用全免。

洽詢電話｜	02-23110574 分機 232 洽李先生

《趣味粉彩畫》
活動時間｜ �10 月 17 日（週六）下午 2:00 至 4:00 時

 9 月 4 日上午 9:00 開放線上報名，額滿為止。

《絹印入門創作》
活動時間｜ 9 月 5 日（六）下午 2:00 至 4:00

 8 月 5 日上午 9:00 開放線上報名，額滿為止。

線上報名

4 Exhibition Activities展覽活動  



第 1.2展覽廳 Exhibition Room I. II

109		  109

09.26 - 11.01
六 - 日∣週一休館 
09:00-17:00

自由觀賞

指導單位∣教育部

協辦單位∣國立臺灣藝術教育館

	� TEL (02)2311-0574 
#233、251

頒獎典禮
109年教育部文藝創作獎

109/10/06（二）14:00

本館 南海劇場

2020年全國學生圖畫書創作獎

109/09/26（六）14:00

本館 南海劇場

展示推廣
109/11/05 ～ 11/29 
國立臺南生活美館第 3 展覽室

109/12/08 ～ 12/20 
臺中國立公共圖書館 1-5 樓閱覽室

文藝創作雙獎聯展
全國學生圖畫書創作獎及教育部文藝創作
獎得獎作品展
The Winning Piece Exhibition of Two Art Awards - The Winning 
Piece Exhibition of the National Students' Picture Book Creation 
Award & MOE Literature and Arts Awards

為鼓勵師生從事文藝創作，加強推廣文藝教育，本年度特別安排包括

本館兒童文學之圖畫書創作獎，及教育部之文藝創作獎，共同策劃

將得獎作品聯合展出，讓展出內容更加充實，可看性進一步提升。且

上述兩個獎項，亦將分別安排於本館舉辦頒獎典禮，期得獎者倍感榮

譽，為提昇我國師生文藝創作水準而努力。

圖畫書暨文藝創作雙獎聯展，將於本館第 1、2 展覽廳共同展示得獎

作品，展後並將舉行文藝創作雙獎全臺巡展，以嘉惠各地文藝愛好者

及對兒童教育有興趣的家長們，並延伸比賽之教育意義。

To encourage teachers and students to create art pieces and promote 
art and cultural education, the centre has organized a joint exhibition of 
winning pieces for the National Students’ Picture Book Creation Award 
and MOE Literature and Arts Awards, in order to enrich the contents of 
the exhibition. The prize-giving ceremonies for the two awards mentioned 
above will also be held in the National Taiwan Arts Education Centre. All 
winners are honoured by being given the prize at the venue where their 
works are being exhibited. The aim is to improve the quality of the art 
pieces created by teachers and students of Taiwan.

The works of this joint exhibition will be displayed in Exhibition Rooms 1 and 
2 in the centre. After the exhibition, these wining pieces will tour throughout 
Taiwan so that art lovers and parents interested in child education may enjoy 
these works as well while extending the educational purpose of the awards.

國小高年級組　陳蘋妤　《金門防疫大作戰》

5 展覽活動  Exhibition Activities  



第 3展覽廳 Exhibition Room III

109		  109

08.12 - 09.02
三 - 三∣週一休館 
09:00-17:00

自由觀賞

展出者∣程怡甄 

TEL 0958-938-878

109		  109

09.09 - 10.06
三 - 二∣週一休館 
09:00-17:00

自由觀賞

主辦單位∣臺灣銀行股份有限公司 

TEL (02)2319-3954

程怡甄，《托斯卡尼 NO.89》

吳育綸，《南島風景 - 穹頂》

旅．程—怡甄創作個展
Travel, Journey – Exhibition of Yi Zhen Chen

程怡甄的創作個展，亦是探索世界美麗角落的旅程。臺灣出發、旅經

法國、義大利、塔林、日本等國，眼見之美化作斑斕色彩呈現於畫

布，亦或寫實、亦或抽象、時而奇想、時而重構，有限的畫布空間是

我自由無侷限的想像世界，邀請觀者一同踏上美的「旅．程」。

聚
焦
賞
析

本展主要以油畫為主，運用寫實亦或抽象手法呈現旅程中不同國

家之壯麗景色與街角一隅，也表現對生命、生活之體悟，並透過

重構呈現超現實的奇想。

The Yi Zhen Chen exhibition is also a journey exploring all the beautiful 
corners of the world. Leave Taiwan, by way of France, Italy, Estonia, Japan, on 
and on. What she has seen has been transformed into gorgeous colours on 
the canvas: sometimes it is realistic and/or abstract; sometimes it is fantasy 
and/or recreation. The limited painting space is my infinite imagination, and I 
invite all viewers to embark on this pretty “Travel, Journey”.

Focus

This exhibition is mainly oil paintings, by bringing up the beautiful 
natural views and street corners in different countries using realistic 
and/or abstract technique, to show understanding of life and living, and 
to reconstruct an imagination beyond reality.

臺灣銀行藝術祭—青年繪畫季特展
Arts Festival, Bank of Taiwan – The Exhibition of Newly Emerging 
Artists

臺灣銀行為鼓勵青年從事藝術創作，激發創作熱情，孕育藝術人才，

特別舉辦全國性的繪畫比賽，廣邀全國各地 20 歲以上至 40 歲以下

之新銳藝術創作者投件。繪畫季徵件比賽舉辦至今已邁入第 4 屆，每

屆均吸引超過 5 百位藝術家參賽。

聚
焦
賞
析

為遴選具潛力之青年藝術家，本行請每位參賽者提出 3 件作品

（主題不限），廣邀國內油畫、水彩或壓克力彩之藝術家共襄盛

舉，故得獎作品可謂每位藝術家之得意之作。

To encourage young artists to create art, and excite their passion for art as 
well as fostering artistic talent in Taiwan, the Bank of Taiwan has been holding 
national painting contests, inviting newly emerging artists aged 20 – 40 
from all over the nation to submit their paintings. This year marks the fourth 
anniversary of the Exhibition of Newly Emerging Artists, and we have more 
than 500 artists submitting their works every year. 

Focus

To select young artists who have potential, the Bank of Taiwan requests 
that every entrant submit three paintings (no restrictions on the subjects). 
Painters in oil, watercolor, or acrylic in Taiwan are invited to take part in this 
exhibition as well. Every winning piece is surely the artists’ pet project.

6 Exhibition Activities展覽活動  



法音嘹嘹—謝銀吉個展
Resonating Sounds – The Solo Exhibition of Xie Yin-Ji

藝術形式的多元無固定性，重視個別風格特質，運筆勾勒線條，簡化省

略瑣碎，描寫主題形象與色塊適巧融合共鳴，營造韻律節奏美感，不求

細膩逼真，卻是捕神捉影，掌握大格局傳達寫意風格。

聚
焦
賞
析

此次以彩墨宣紙及壓克力彩畫布傳達內在之涵養及表達對自然

界所感受的創作情懷。

Art forms are versatile, without a rigid form or type. Value individual 
styles. The artist uses his paintbrushes to draw lines and skips the details, 
depicting images of his subjects that resonate beautifully with the blocks of 
color. He creates a rhythmic aesthetics, and without pursuing exquisiteness 
and vividness, it’s the spirit that matters to him. The artist does a great job 
of depicting a grand-scale composition in freehand style.

He aims to convey his self-cultivation as an artist and how he feels about 
nature through his ink color paintings on rice paper and acrylic color 
paintings on canvas.

Focus

He aims to convey his self-cultivation as an artist and how he feels 
about nature through his ink color paintings on rice paper and acrylic 
color paintings on canvas.

美學空間 Aesthetic Space

109		  109

09.02 - 09.29
三 - 二∣週一休館 
09:00-17:00

自由觀賞

展出者｜謝銀吉

TEL (04)2338-5860

謝銀吉，《白蓮》

7 展覽活動  Exhibition Activities  

9 - 1 0 月 活 動 查 詢

洽詢電話｜	

(02)23110574 分機 111 蔡小姐



南海劇場 Nan Hai Theater 

切切分
Synco Synco

連篇樂章在光影交織的空間裡起落， 

音樂風格切換即是分鏡， 

人們在探索排列組合的可能， 

透鳴的斜槓日常與大膽幻想。

不用急著鼓掌， 

因為每個結束也是每個開始； 

切分節奏的躁動不滿足， 

綿長旋律的緩慢不耽溺。

單簧管、擊樂與鋼琴的實驗場。

——切切分

Movements come and go in the space, intertwined with light and shadow;

The change of music style is the storyboard;

People are exploring possible combinations of arrangements;

It is the everyday life and the bold imagination of the slash of the 

Transparent Sonority Clarinet Ensemble. 

No rush to clap your hands;

Because every ending is also a beginning;

The agitation of a chopped-up rhythm does not satisfy;

The long and continued melody is slow but not indulgent.

It’s the experimental theater of clarinet, percussion instruments and the 

piano. 

—SyncoSynco

109

09.06
週日∣ 14:30-16:00

 兩廳院售票

 $500、$800、$2000 

主辦單位｜透鳴單簧管重奏團 

TEL (02)2624-1035

8Performance Activities  演藝活動
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南海劇場 Nan Hai Theater 

109年度青少年勞動權益話劇競賽
The 2020 Youth Drama Contest of Laborers’ Rights

臺北市勞動局結合校園，舉辦「109 年度青少年勞動權益話劇競賽」，

學生經由生活周遭勞動事件及職場現況，結合勞動法令知識，藉由劇本

創作及戲劇演出之過程，將多元的勞動議題融入創意話劇表演，讓學生

能透過演出傳遞勞動價值及意涵。

The Department of Labor, Taipei City Government is working with schools to 
organize “The 2020 Youth Drama Contest of Laborers’ Rights.” Students will 
need to combine incidents related to laborers, the current conditions of the 
workplace as well as regulations related to laborers. 

109

09.20
週日∣ 13:30-17:00

 索票入場

主辦單位｜臺北市政府勞動局

執行單位｜ 新世紀公共事務有限

公司

TEL (02)8787-1111 分機 8227

110年下半年（7-12月）

表演活動檔期申請

南海
劇場

 上好戲，賞好劇
洽詢電話 (02)2311-0574 分機 149 王先生

申請時間

9/1-9/30

展覽場地線上申請



南海劇場 Nan Hai Theater 

古典繞境．音樂旅行— 
全國學生音樂比賽亮點音樂會
A Classical Music Parade – A Music Journey – the Highlight 
Music Concert of the National Student Competition of Music

「全國學生音樂比賽」每年於臺灣北、中、南各區不同縣市舉行，學

子們帶著樂器及自身的才華，到全臺各地分享，以音樂旅行，也以樂

會友，既傳遞音樂的美好共鳴，也感受彼此的心靈聲歌！為分享學子

們在音樂比賽中的優秀表現，本館 9/27 下午及晚上將匯集全臺各地

優秀獲獎團隊，於南海劇場舉辦「古典繞境．音樂旅行—全國學生音

樂比賽亮點音樂會」，歡迎大家一起共享音樂滋潤的喜悅，也看見音

符銘刻的青春！

“National Student Competition of Music” has been held in different cities 
and counties of northern, central, and southern Taiwan annually. Students, 
with their musical instruments and talents, go all over Taiwan to share with 
and learn from other music lovers. On their journeys to different cities and 
counties, they meet and make friends. Together they spread the beautiful 
resonance of music to the island while experiencing everyone’s music 
within. To share their excellent performances in the competition with the 
public, the center has organized invited winning teams from all over Taiwan 
to hold “A Classical Music Parade – A Music Journey – the Highlight Music 
Concert of the National Student Competition of Music” in the afternoon and 
evening on September 27, 2020. Welcome to participate in the joy of music 
and experience the cultivation of rhythm among our youth!
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09.27 
週日∣  14:30-16:30 

19:00-21:00

 索票入場

主辦單位｜國立臺灣藝術教育館

TEL (02)2311-0574 分機 126

10Performance Activities  演藝活動



11 展覽活動  Exhibition Activities  

線上學習專區

本土音樂

競賽成果 數位課程

各藝文館所線上資料庫

世界兒童畫典藏

藝術教育專題研究

結合本館個網站核心資源
並串聯整個藝文館所線上資料庫
定期推出不同主題
歡迎線上體驗

藝教資源  超連結

體驗去

請上網：

 網路藝學園

 最新消息

 藝教資源．超連結

夏秋季主題

109年 6-9月

藝術教育

與原鄉風景

秋冬季主題

109年 10月 
-110年 1月

科技、媒體

與藝術教育



志工
說故事
Storytelling
by Volunteers

活動時間∣週日 10:00-11:00

活動地點∣本館瞇故事 自由入座

參與對象∣需親子或師生共同參與

09/06《月亮晚安》
09/13《一閃一閃小銀魚》
09/20《紙袋公主》
09/27《很多怪聲音的夜晚》

活動洽詢：

(02)2311-0574 分機 234 
 王小姐

線上學習專區



  登記時間

每月 1 至 10 日開放登記當月會面時間。

  登記窗口

現場：臺北市中正區南海路 43 號 
電話：(02)2311-0574 分機 110
傳真：(02)2375-8629
網址：http://www.arte.gov.tw
 ※ 1.  可以現場、電話、傳真、電子郵件、網路等方式為之，但現場及電話登記者，須於各該登記期間上班日之

上午 9 時至下午 5 辦理。

 2. 未用制式登記表書寫者，請載明：姓名、性別、職業、電話、地址、約談主題。

  約見時間	 	

以每月最後一週星期三 下午2時30分至5時為原則，若遇議會期間及業務需要得另擇期辦理。另，
每月最後一週星期三為假日者，則約見活動提前至前一週之星期三辦理。

 ※ 1.  每次約見人數以 5 人為原則，依申請登記時間先後順序及約談主題之迫切性，編號排定。（書面或電話通知）

  2. 本活動由本人親到（請攜帶國民身分證核對）。非本人到場，取消約見資格。

  3. 如未依約見時間出席者，視同放棄，並依序遞補，登記人不得異議。

  4. 有下列情事之一者，本館不予受理登記，事後發覺者，取消約見：

   ⑴ 代理他人辦理申請登記或約見時代理他人陳情者。

   ⑵ 約談主題與本館業務之改進、建議或陳情無關或非本館權責者。

   ⑶ 係重複約見之案件。

   ⑷ 約談內容要求保密者。

  5. 本館員工不得參與本活動，或代替他人申請登記。

館長與民有約

【焦點話題】玩轉科學的創作任務

藝術與科學在創造性上互為主體，其交集不在於理論與歷史發展差異，而是在「探

索」性上產生共鳴，「觀察然後發現、思索再動手」，最後這手與心相互連結轉變

成作品，件件精采。

在鄧宗聖教授策劃下，邀請四位藝術家分享並傳達藝術本身之科學探索本質，至

於是什麼故事？就讓創作者自我敘說，藝術與科學之所以讓人感到美好，是因為

探索發現與創造是值得分享的一種感動。

購書資訊 線上投稿

公務人員應致力提供民眾優質生活環境，縮減貧富差距，	

營造均富安康的社會。

預約
導覽 藝教館

預約導覽

週二∼週五 上午場、下午場

預約電話

(02)2311-0574 分機110
10人（含）以上團體，請於7天前預約

預約申請表，請至本館全球資訊網

http://www.arte.gov.tw/
單一窗口，下載填送申請

Reservation for 
group Guided Tour

《美育》Journal of Aesthetic Education
第 237 期九月號紙上直擊

提醒您
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預約
導覽 藝教館

預約導覽

週二∼週五 上午場、下午場

預約電話

(02)2311-0574 分機110
10人（含）以上團體，請於7天前預約

預約申請表，請至本館全球資訊網

http://www.arte.gov.tw/
單一窗口，下載填送申請

Reservation for 
group Guided Tour

3 不
1. 危險公共場所，不去
2. 標示不全商品，不買
3. 問題食品藥品，不吃

7 要
1. 消費資訊，要充實
2. 消費行為，要合理
3. 消費受害，要申訴

4.1950專線，要牢記
5. 消保活動，要參與
6. 爭取權益，要團結
7. 綠色消費，要力行

14



  服務專線 Phone Number
 TEL： (02)2311-0574轉110

  開放時間 Hours
 週二至週日09:00-17:00
 休館日：週一、農曆除夕、大年初一
  （若遇特殊情況另行公告）
 Tuesday–Sunday 09:00-17:00
  Please Note: We are closed at Monday, Chinese Lunar New Year 

and the first day after it (If special conditions are called for additional 
announcements will be made).

 館 址 Address
 100052臺北市中正區南海路43、47號　
 No 43,47, Nanhai Road, Zhongzheng District, Taipei City 100052, Taiwan (R.O.C.)

 網 址 Website

全球資訊網
www.arte.gov.tw

臺灣藝術教育網
ed.arte.gov.tw

facebook 
www.facebook.com/ntaec

網路藝學園
elearn.arte.gov.tw

 交通路線 Transportation ＊含備低地板公車 Including Low-Floor Buses

  ※配合捷運萬大線工程，自104年5月22日至110年12月，南海路改為西向（往和平西路）單行道。

 捷運／ 中正紀念堂站（2號出口，步行約7分鐘）
　　　　 小南門站（3號出口，步行約10分鐘）

 公車／ 中正二分局站（243、248、262、304、706，步行約5分鐘）
　　　　 建國中學站（單向往和平西路，1＊、204＊、630＊，步行約2分鐘）
　　　　  南昌路站（3、5、18、38、227、235、241、243、295、662、663，步行約6分鐘）
　　　　 南門市場站（羅斯福路各線公車，步行約7分鐘）
　　　　  植物園站（1＊、204＊、630＊、242、624、907、藍28，步行約6分鐘）

 ※   During the construction period of the Taipei MRT Wanda-Zhonghe-Shulin line (from May 22, 2015 to Dec., 
2021), Nanhai Rd. will be one-way starting from Chongqing S. Rd. going toward Heping W. Rd.

 MRT／ 1. Chiang Kai-Shek Memorial Hall (Exit at No.2)
   2. Xiaonamen (Exit at No. 3)
 BUS／ 1. No. 243, 248, 262, 304, 706 : to "Zhong Zheng Second Police District".
   2. No. 1＊, 204＊, 630＊: to "ChienKuo High School"(East).
   3. No. 3, 5, 18, 38, 227, 235, 241, 243, 295, 662, 663 : to "Nanchang Road Sec.1".
   4. All Roosevelt Road lines: to "Namen Market".
   5. No. 1＊, 204＊, 630＊, 242, 624, 907, BL28: to "Botanical Garden".
 

請附回郵（每期郵遞票價6元）及郵寄資料（姓名、地址、郵遞區號），信
封註明「函索藝教資訊×期數」，逕寄本館視覺藝術教育組收。

《藝教資訊》
免費索取

請裁剪填寫以下資料，附於函索郵寄信封內

1.	檢附郵資6元×       期＝         元※每期請備6元郵票1張。聯絡電話：

2.	收 件 人：                           □新訂讀者。  □續訂讀者，地址更新如下（原地址者無需R）

	 收件地址：□□□-□□

國立臺灣
藝術教育館

臺北車站

愛國東路愛國西路

和
平
西
路

南海路

羅
斯
福
路

重
慶
南
路

南
昌
路

臺北植物園

國立歷史
博物館

臺北市立
建國高級中學

捷運
小南門站
3號出口

捷運中正
紀念堂站
2號出口

發行所 國立臺灣藝術教育館│發行人 吳津津│總編輯 蕭炳欽│責任編輯 黃書庭
視覺設計 四點設計有限公司│印刷 承印實業股份有限公司│翻譯 金石翻譯有限公司
非本館主辦之活動，相關資訊由主辦單位提供；如有更動，文責由主辦單位負責。

服務指南 SERVICE GUIDE


